
Skånes Orienteringsförbund 

Styrelsemöte 5/2023 - Protokoll 
 

Tid och plats:   2023-08-16 kl. 18:30 
Digitalt via Teams 

Närvarande: Joel Börjesson Eriksson, Sandra Sörensen, 
Anne Udd, Roger Klotz, Henrik Eng, Malin 
Ågren, Håkan Axelsson & Mats Orrhede 

Frånvarande: ingen 

 
§ 41   Mötets öppnande 
Ordförande Anne förklarade mötet öppnat. 
 
§ 42 Fastställande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes. Två övriga frågor anmäldes. 
 
§ 43 Val av protokolljusterare 
Att justera dagens protokoll utsågs Mats Orrhede. 
 
§ 44   Föregående mötesprotokoll  
Föregående mötesprotokoll godkändes. 
 
§ 45 Hittaut & Unga hittar ut 
Kommer presentera förslag på överlämning inom kort. 
Försöker att även få med hembygdsföreningar och icke OL-klubbar även efter avslutat projekt. 
Hittaut går bra, gick om förra årets totala statistik redan nu i augusti. 
Vi gör det vi sagt och det går som planerat. 
Flera unga hittarut aktiviteter inplanerade nu under sensommar & höst.. 
Vill få mera kontakt och samarbeta med klubbarna kring dessa aktiviteter. 
Hittaut styrgruppsmöte 18 augusti 
Robert blir föräldraledig 14 dagar sen 50% en tid. 
 

§ 46 Fyrklubbs 
Genomförs med nya regler 17 september. 
Joel kontaktar arrangören och kollar så att de ligger i fas. 
Plaketter är beställda. 
 

§ 47 Strategidagen 
Genomförs 2:a september i OK Kompassens klubblokal i Klippan efter DM Medel. 
Malin, Sandra och Håkan kan inte delta, kan eventuellt delta digitalt. 
Planeringen kommer inom kort. 
 
§ 48 Höstträffen 
Kollar på datum i november. Förslag helgen 25–26 november. 
Diskuterar att erbjuda kortare 3–4 timmars utbildningar i samband med höstträffen. 
Ungdomskommittén & Tävlingskommittén vill ha möte och presentera. 
Vi frågar vilka kommittéer som vill ha möte och presentera i god tid i förväg. 
Eventuellt ha höstträffen under 2 dagar för att få plats med allt och utbildningar m.m. 
 
§ 49 Ekonomisk rapport 
Presenterade nuvarande ekonomistatus. 
Inga bidrag ännu, behöver få in stöd för att matcha budget och inte gå back för mycket. 
Vi har ett nytt förslag på Orientering i Skåne - ‘’Flera och mera’’ som vi vill söka pengar för. 
Beslutar om att fortsätta med projektansökan till RF-Sisu och tar in förslag på ämnen och kostnader. Vi 
lägger till ‘’tillgänglighet’’ i ansökan för eventuell uppstart av projekt för samarbete med kartpaket mellan 
klubbarna och förbundet. 
 
§ 50 Inkomna skrivelser 



Vi har tackat ja till at vara med i samrådsgruppen för naturvård som består av ett stort antal organisationer 

inom natur och friluftsliv. Det är Länsstyrelsen som är sammankallande. 

 
§ 51 Övriga frågor  
Arkivet: Beslutar om att sortera materialet på kvällstid vid 1 eller flera tillfällen.  
Bestämd tid: onsdagen 30:e Aug 17:30 och torsdagen 31 Aug om det finns kvar att göra. 
Joel bjuder in valberedningen till nästa styrelsemöte 27 september. 
 
§ 52 Rapporter, ordförande, kommittéer och konsulent 
Ungdom: rapporterade om ‘’Älgots Hälg’’ som blir av sista helgen i september, om framgångarna i GM. De 
vill uppdatera hemsidan. Ungdomskommittén vill ha flera jackor, har ansökt om bidrag på 50 000kr från 
Skånemejerier för jackorna.  
Ulf Bering kan inte vara speaker på DM Medel med ungdomsserie, letar efter en ersättare. Vi föreslår Maria 
Mickelåker till ungdomskommittén om att vara speaker. 
MTB-O: arrangerade DM för första gången på Ravlundafältet med ca 90 deltagare.  
Det är 2 evenemang på gång, 1 i september och 1 i oktober. De hade svårt att hitta datum som inte 
krockade med OL tävlingar. De är nöjda med arrangemanget och många deltagare trots OL-tävling samma 
dag i distriktet. 
Tävling:  Ungdomsavslutningen ‘’Älgots Hälg’’ har kommit in i tävlingsprogrammet. Individuella tävlingen 
på lördagen som nationell tävling och ungdomsstafetten på söndagen som distriktstävling då det finns en 
nationell tävling inom 10 mils radie i Blekinge. Älgots Hälg blir av som planerat med Hästveda OK som 
arrangör och OK Gynge ansvarar för Boendet och aktiviteter. De har börjat kolla på tävlingsprogrammet 
2024.  
De är en väl organiserad grupp som delar på uppgifterna. ska få till ett kommittémöte inom kort. Camilla 
Nilsson flyttar och kommer gå ur kommittén efter årets slut, Joel meddelar valberedningen. Eventuellt ett till 
avhopp, Anna överväger att gå ur. Vi försöker motivera henne att stanna kvar för hennes goda insatser. 
PreO: Mer aktivitet än tidigare. Det pågår diskussioner om DM och SM 2024. svårighet att hitta datum som 
inte krockar. Klart är att datum för PreO Syd går 12–14 april 2024.  
Kart & Mark: Det planeras en konferens den 21 oktober i Osby, OK Gynges klubblokal.  
Ska bearbeta markägare som tackat nej till orientering om de vill tillåta igen med nya förhandlingsmetoder. 
De hade möte i juni, beslutade att arrangörer numera ansvarar för att ha koll på skyddade områden inför 
tävlingar. Listan för konflikter med markägare ska uppdateras av Joel. 
Junior & Elit: Vill åka på Skåneresa till Baltic cup i norra Polen och kombinera med läger efteråt några 
dagar. Subventionering av resor per deltagare på SM och SL diskuterades. Håkan och Henrik ska ta fram 
en modell för att kunna betala ut en subventionering i efterhand. 
Kansli: Joel fortsätter som vanligt med sina uppgifter. Joel har gått ner i tjänst från 75% till 50%, 
förhoppningsvis tillfälligt. 
 
§ 53 Nästa styrelsemöte  
27 september Digitalt kl. 18:30 
 

§ 54 Avslutning 
Ordföranden tackade för mötet Kl. 20:53 
 
Justeras  Justeras  Vid protokollet 
 
 
_________________ _________________ _________________  

Anne Udd Mats Orrhede Joel Börjesson Eriksson 




